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Protokół Nr XXVIII /2012 

z  XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 października 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXVII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

28 września 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2011/2012. 

7. Informacja Przewodniczącego RM w Strykowie dot. analizy oświadczeń 

majątkowych radnych za rok 2011. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

b) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

c) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

d) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2013 rok, 

e) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i w przedszkolu, 
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f) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

g) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2013 rok, 

h) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Strykowie przy ul. Kolejowej 65, 

i) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXVII/204/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków zgłosił wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad  w pkt 9 h) projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w 

drodze przetargu nieruchomości położonej w Strykowie przy ul. Kolejowej 65 celem 

dopracowania projektu uchwały. 

Głosowanie wniosku: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się  

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXVII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

28 września 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami 

oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2011/2012. 

7. Informacja Przewodniczącego RM w Strykowie dot. analizy oświadczeń 

majątkowych radnych za rok 2011. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

b) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

c) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

d) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2013 rok, 

e) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i w przedszkolu, 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

g) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2013 rok, 

h) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXVII/204/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 
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10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXVIII   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) radna Marzena Skwarko 

2) radna Małgorzata Kiełbik 

3) radna Anna Ślęzak 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

15 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 28 września   2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXVII  sesji podczas obrad XXVIII  sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami oraz informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2011/2012. 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o najważniejszych sprawach, a były to: 

 seria spotkań z inwestorami, prowadzone są rozmowy dot. uruchomienia kolejnych 

terenów inwestycyjnych, chodzi o tereny, które do tej pory nie były zagospodarowane. 

Pojawił się także na terenie naszej gminy inwestor strategiczny, który jest 

zainteresowany terenami w Polce oraz w Europie.   

 spotkania dot. budownictwa wielorodzinnego – rozmowy z developerami, aby 

wprowadzić na teren naszej gminy budownictwo wysokie. Kilka firm jest 

zainteresowanych działalnością pod tym kątem.  

 trwają rozmowy z firmą Mercedes na temat utworzenia kierunku mechanicznego w 

Zespole szkół nr 1 w Bratoszewicach, prace są zintensyfikowane, będą kolejne 

rozmowy z szefostwem firmy. 

 odbyły się także liczne spotkania w ramach związku Międzygminnego BZURA dot. 

ustawy śmieciowej.   
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Pani Aneta Trzepocka inspektor ds. oświaty w Urzędzie Miasta – Gminy Stryków 
przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2011/2012.  

 

Ad. 7 Informacja Przewodniczącego RM w Strykowie dot. analizy oświadczeń 

majątkowych radnych za rok 2011. 

 

  Na podstawie art. 24 h ust. 6 i ust. 12  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym ( Dz. U. z  2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami)  

przedstawiam  sprawozdanie z analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 

radnych Rady Miejskiej w Strykowie i informuję co następuje : 

 do dnia 30 kwietnia 2012 r. wszyscy   radni  Rady Miejskiej w Strykowie złożyli 

oświadczenia majątkowe za rok 2011, 

 po dokonaniu analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych za 2011 

rok wraz z załącznikami stwierdzono , że oświadczenia są kompletne , właściwie 

wypełnione i zostały złożone  z zachowaniem obowiązującego terminu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie między 

sesjami, na którym zapoznała się z informacją burmistrza o stanie realizacji inwestycji 

drogowych zaplanowanych w budżecie na 2012 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym wydała 

pozytywną opinię do przedstawionych projektów uchwał  na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o tym, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu październiku  zapoznała się z informacją dotyczącą  

egzekucji świadczeń alimentacyjnych oraz działaniami Gminy podejmowanymi wobec 

dłużników alimentacyjnych w okresie 2011/2012  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja w miesiącu październiku  zapoznała się z 

trasą przebiegu rurociągu CO2 przez teren Gminy Stryków przy udziale przedstawicieli firmy 

projektowej  ILS  oraz opiniowała projekty uchwał dot. Związku Bzura. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował, 

że Komisja  na posiedzeniu wyjazdowym odwiedziła biblioteki w Gminie Stryków. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

 

Projekt uchwały zakłada przyjęcie  zmiany Statutu Związku Międzygminnego „Bzura” z 

siedzibą w Łowiczu określone w uchwale Nr VI/26/2012 Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „BZURA” z dnia 18 czerwca 2012 r. w sprawie zmian w statucie Związku 

Międzygminnego „Bzura” stanowiącej załącznik do niniejszej uchwały. 



5 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Włodzimierz Grochocki mówił : w  § 29 po ust. 5 dodaje się ust. 5 a  o brzmieniu: 

,,Zgromadzenie może zwolnić gminę w całości lub w części z obowiązku wniesienia 

corocznej wpłaty członkowskiej za dany rok budżetowy ˮ. Zastanawia mnie ten zapis  

ponieważ Stowarzyszenie przyjęło wcześniej, że członkowie Stowarzyszenia  płacą składki.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków odpowiedział , że zapis ten 

dotyczy tych gmin, na terenie których ten zakład będzie się znajdował. 

Radny Włodzimierz Grochocki : o tym  mówi punkt następny gdzie Zgromadzenie może 

zwolnić gminę  w części lub w całości z obowiązku przekazania środków na realizację zadań 

Związku… ja o tym nie mówię  , mówię o składce członkowskiej w Stowarzyszeniu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków mówił : te zapisy 

dotychczasowe uniemożliwiają Związkowi podejmowanie tych wszystkich decyzji , ale aby 

to nastąpiło musi być zgoda pozostałych wszystkich gmin, czyli musi to być naprawdę 

uzasadniony wniosek , bez tego zapisu możliwości żadnych nie ma , natomiast są takie 

sytuacje , że wymaga to uzgodnienia chociażby w części i dlatego w tym zapisie to się 

pojawia .Nie chcemy zamykać Związkowi drogi , tym bardziej , że ten Statut musi być 

przystosowany do nowej ustawy i tych nowych działań , które musimy już podejmować jako 

gminy. 

Radny Bogdan Walczak pytał : czy nie ma w Statucie takiego zapisu , że podstawą 

przynależności do Związku jest płacenie składek? Wtedy jeśli gminy nie jest stać na 

zapłacenie  to może być jakiś udział własny gminy… 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Na sali obrad brak radnego Andrzeja Pożarlika . 

 

b) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

 

 Projekt uchwały zakłada przyjęcie zmiany  Statutu Związku Międzygminnego „Bzura” z 

siedzibą w Łowiczu określone w uchwale Nr VI/27/2012 Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „BZURA” z dnia 18 czerwca 2012 r. w sprawie zmian w statucie Związku 

Międzygminnego „Bzura” stanowiącej załącznik do niniejszej uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

c) przyjęcia zmian statutu Związku Międzygminnego ,, Bzura ˮ , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Karol Lenart prosił o wyjaśnienie zapisu w uchwale Zgromadzenia w ust. 4 pkt. b – 

współpracę w zakresie uzyskania danych o wielkości zużytej wody z danej nieruchomości. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków wyjaśniał , że są różne 

sposoby ustalenia podatku w różnych gminach  : od powierzchni mieszkania , od osoby  oraz 



6 

 

trzecia możliwość  od ilości zużytej wody. Wszystkie samorządy skłaniają się ku temu aby 

podatek był naliczany jednak od ilości osób  zamieszkujących w gospodarstwie domowym. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

d) uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

e) ustalenia zasad i trybu korzystania z pomieszczeń i powierzchni szkolnych w 

szkołach i w przedszkolu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Karol Lenart pytał czy zapis w § 11 pkt. 3 proponowanej uchwały dotyczy np. 7-10 

osób , które chcą ćwiczyć na tej sali czy uprawiać jakąś dyscyplinę sportu ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków , że to dotyczy właśnie 

takich form działania . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

g) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poinformowała , że Komunikat Prezesa GUS 

został opublikowany w Monitorze Polskim z dnia 24 października 2012 pod poz. 787 i 

poprosiła o uzupełnienie projektu uchwały o ten zapis.  

W trakcie przygotowywania projektu uchwały znana była  średnia cena skupu żyta za okres 

pierwszych III kwartałów natomiast nieznane było miejsce publikacji Komunikatu Prezesa 

GUS.   

Głosowanie za uzupełnieniem uchwały : 
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14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Pożarlik. 

 

h) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXVII/204/2012 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał : 

 jakie jest bezrobocie w Gminie Stryków ? 

 czy firma , która będzie robiła nakładkę asfaltową na ul. Kolejowej  w Bratoszewicach  

mogłaby poprawić również wjazd w ul. Polną  ? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że bezrobocie utrzymuje się na 

poziomie 4-5% . 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że będzie rozmawiał w 

tej sprawie i być może w ramach porozumienia zostanie to wykonane. 

Radny Czesław Polit  apelował do Burmistrza w sprawie naprawy  przepustu na granicy wsi 

Osse-Koźle . Radny poinformował , że asfalt na przepuście zaczyna załamywać się do środka 

jezdni. Dobrze byłoby naprawę zrobić nim spadnie śnieg. 

Radny Bogdan Walczak pytał , kto odśnieżał chodniki na ul. Warszawskiej w Strykowie po 

sobotnim opadzie śniegu, zarządca drogi czy roboty publiczne? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że było prowadzone 

odśnieżanie, ustali kto odśnieżał. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Andrzej Pożarlik wnioskował o przyjęcie do protokołu Komisji Uchwał i Wniosków 

wniosku: wystąpić do zarządcy drogi nr 708 o umieszczenie na rondzie przy ul. Kolejowej w 

Strykowie tablic kierunkowych z informacją dot. wyjazdu w kierunku Łodzi, autostrady A- 2, 

Łowicza, Głowna oraz na rondzie przy ul. Brzezińskiej w Strykowie drogowskazów w 

kierunku Łowicza, Łodzi, Głowna i autostrady A- 2. Radny pytał czy prawdą jest, że ul. 

Warszawska w Strykowie ma zostać zekranizowana?  

Radny mówił , że zgłosili się do niego mieszkańcy ul. Browarnej w Strykowie, aby ponowić 

wniosek dot. usunięcia akacji znajdujących się przy tej ulicy, drzewa są stare i dość duże.  
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Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że była niezdrowa sytuacja po wykonaniu ekranów 

przy A- 2, w tej chwili jest to zmieniane. Są oświadczenia właścicieli posesji o rezygnacji z 

ekranów i odstąpiono od ich montażu.  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała o termin wykonania łącznika ze wsi 

Rokitnica od drogi serwisowej do obwodnicy, były zapewnienia, że będzie on zrealizowany w 

niedługim czasie, a do tej pory nic się nie dzieje. Następna sprawa poruszona przez Panią 

sołtys to sprawa kanalizacji we wsi Rokitnica, jest wykonany projekt, a wykonanie tkwi w 

martwym punkcie. Dla Rokitnicy nic nie ma. Czy to prawda, że 60% gminy jest 

skanalizowana.  

Burmistrz Andrzej Jankowski odnośnie łącznika powiedział, że firma nie wyraziła zgody 

na realizację tego odcinka. Będziemy to musieli zrobić na własny koszt. Burmistrz dodał, że 

wieś Rokitnica jest najbardziej skomunikowana miejscowością na terenie Gminy Stryków.  

Jeśli chodzi o kanalizację sanitarną, to rozpoczniemy inwestycję jeżeli będziemy w stanie 

pozyskać środki pozabudżetowe na nią. Burmistrz potwierdził, że 60% gminy jest 

skanalizowanej. Kanalizację zbiorczą ma Dobra, Bratoszewice, większość miasta Stryków, 

Swędów jest  w trakcie realizacji. Nie po to robione są projekty, aby nie były one 

realizowane.  

Radny Witold Śliwkiewicz pytał kiedy będzie oddana do użytku stacja PKP w 

Bratoszewicach?  

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że cały projekt ma być zrealizowany do 

połowy 2013 roku, nie wiadomo w którym momencie będzie gotowa stacja w 

Bratoszewicach. Uruchomienie świateł na przejazdach także jest uzależnione od całej 

inwestycji.     

Radny Bogdan Walczak mówił o modernizacji dogi krajowej nr 14 - ul. Warszawskiej w 

Strykowie, w dokumentacji projektowej z lat 2006-2007 były naniesione ekrany, przez kilka 

lat sytuacja się zmieniła. Radny Wnioskował o zwrócenie się do GDDKiA w Łodzi o zmianę 

dokumentacji. Dalej radny mówił o oznakowaniu miasta Strykowa, które wg radnego jest w 

fatalnym stanie, np. ul. Mickiewicza w Strykowie znak zakaz ruchu jest umiejscowiony tylko 

z jednej strony, a z drugiej już nie ma nic, a powinien być taki sam znak. W całej gminie są 

takie niedoróbki.  

Radna Marzena Skwarko wnioskowała o zamontowanie jednej lampy oświetleniowej w 

Swędowie przy ul. Bolka i Loka nr 5, jest słup nie ma tylko lampy.   

Radny Sławomir Źródło pytał, kiedy będzie przebudowywane skrzyżowanie Dobra – 

Dobieszków, gdzie planowane jest rondo, grunty są już wykupione.  

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że prowadzone są rozmowy z GDDKiA w Łodzi 

oraz w Warszawie, aby ten odcinek znalazł się w inwestycji.    

Pan Zygmunt Jaborski sołtys wsi Gozdów pytał kto zapłaci za śmieci od OSP, jednostka ma 

już wydane środki przyznane na rok bieżący. Pan sołtys wnioskował o załatanie wyrw w 

drodze powiatowej Koźle-Gozdów.  

Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Warszewice Cesarka wnioskował o uzupełnienie 

ubytków w drodze gminnej Cesarka – Warszewice.  

Radny Andrzej Pożarlik pytał jak się zakończyła sprawa sądowa dot. znalezionych śmieci w 

Warszewicach.     

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że sprawa nada trwa.  

Radny Karol Lenart pytał, czy jest możliwość ustawienia  wiaty przystankowej na 
przystanku w Niesułkowie przy szkole podstawowej.  

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że przygotowywane są dokumenty w tej 

sprawie.  
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Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVIII  sesji RM radna Anna 

Ślęzak  odczytała  wnioski przyjęte przez Komisję:  

1. Wystąpić do zarządcy drogi Nr 708 o umieszczenie na rondzie przy ul. 

Kolejowej w Strykowie tablic kierunkowych ( drogowskazów) z 

informacją dotyczącą wyjazdu w kierunku Łodzi , A- 2 , Łowicza i 

Głowna oraz na rondzie przy ul. Brzezińskiej w Strykowie drogowskazów 

w kierunku Łowicza, Łodzi , A- 2  i Głowna ( wnioskodawca: radny A. 

Pożarlik). 

Głosowanie wniosku: 15  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

2. Rozpatrzyć ponownie wniosek o wycięcie starych akacji przy ul. 

Browarnej w Strykowie ( wnioskodawca: radny A. Pożarlik). 

   

Głosowanie wniosku: 15  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

3. Zamontować lampę oświetleniową na słupie w Swędowie przy ul. Bolka i 

Lolka 5( wnioskodawca: radna Marzena Skwarko) . 

Głosowanie wniosku: 15  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

4. Uzupełnić ubytki w drodze gminnej Warszewice – Cesarka ( sołtys wsi 

Warszewice) . 

Głosowanie wniosku: 15  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVIII  sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie: 
Głosowanie:  15  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

Ad. 13. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 10.50  dokonał 

zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 


